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Skejby Vorrevang Dagtilbud, Illerupvej 50, 8200 Aarhus N 

Referat: Bestyrelsesmøde i Skejby Vorrevang Dagtilbud  
 
 
Tid: torsdag d. 27. marts 2025 kl. 17.15-19.30 
Sted: Rasmus’ kontor, Illerupvej 50 
Referent: Rasmus 
Mad: Rasmus bestiller  
Deltagere:  
 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst  
 

2. Nyt fra dagtilbuddet 
 
Rasmus fortæller, at dagtilbuddet har haft workshop for alle medarbejdere med fokus på 
forældresamskabelse. Målet var at sætte fokus på, hvordan vi udvikler forældresamarbejdet, og 
hvordan vi skaber de bedste dialoger. 
 
I dagtilbuddet er der blevet arbejdet med Sprogtrappen, hvor der er fokus på børnenes sproglige 
udvikling. Alle børn i alderen 2 og 4 år er blevet indplaceret, og data har vist, hvilke indsatser 
børnene har brug for, for at fortsætte deres udvikling fra der, hvor de er nu.  
Næste skridt bliver indplacering af DSA børnene. Hvad viser data os her?  
 
Rasmus fortæller, at dagtilbuddet skal til at arbejde med ”Dagtilbud for alle”. Det er et 
kompetenceforløb med fokus på at skabe deltagelsesmuligheder for alle børnene i dagtilbuddet. 
Der bliver understøttelse af Grøndalsvej. Forløbet starter i slutningen af august.  
 

3. Forældresamskabelse  
 

Bestyrelsen vil undersøge forældrenes oplevelser af brugen af Aula.  
• Hvad fungerer godt?  
• Hvad udfordrer?  
• Hvordan passer ”Princip for brugen af Aula” med den oplevede virkelighed?  
• Hvornår er Aula ”åben”? (Hvornår kan vi forvente at modtage information på aula?) 
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Data: 

• Generelt tilfredse forældre med brugen af Aula.  
• Nyhedsbreve er forældrene glade for.  
• Passende information.  
• Billederne er vigtige.  
• Opdateringer omkring hverdagen.  

 
Hvad skal vi være opmærksom på?  
Der er forskellige behov i de enkelte afdelinger og kompetencer i brugen af Aula.  
Skal principperne være ens for alle afdelingerne? Kan man kommunikere forventningerne ud i de 
enkelte afdelinger?  
Meget information på Aula, som ikke er relevant – gøre det mere målrettet.  
En tommelfingerregel er et opslag hver uge – men det er ikke en virkelighed. Bestyrelsen tænker, 
at det ikke er nødvendigt med et opslag hver uge. Fokus skal være på samværet med børnene. 
Hvordan kan vi gøre forældrene mere aktive deltagere på Aula? Et eksempel: Forældrene står 
selv for opslag – ”Mit barn har fødselsdag i morgen…” 
Aktiv raskmeldt skal ændres i princippet, da de sker automatisk.  
 
Teknisk bøvl:  

• Den blå prik forsvinder ikke. 
• Notifikationerne – det kan målrettes – kender forældrene denne funktion?  
• Forældre kan ikke se komme/gå i tidligere uger. 
 

Næste skridt:  
Rasmus og kommunikationsmedarbejderen Kim kigger det nuværende princip for brugen af Aula 
igennem og justerer med udgangspunkt i bestyrelsens drøftelser.  
Der arbejdes med en vejledning til de gode opslag på Aula fra medarbejdersiden.  
Rasmus medbringer det opdaterede princip til lederteamet og præsenterer det i bestyrelsen på 
næste møde.   
 

4. Evt. 

 


